

Headline **Rebat cukai tanah UUM, Pas Kedah tunggu PTG**
 Date **28 Apr 2011**
 MediaTitle **Utusan Malaysia**
 Section **Dlm Negeri**
 Journalist **N/A**
 Frequency **Daily**
 Circ / Read **197,952 / 833,287**

Language **Malay**
 Page No **9**
 Article Size **238 cm²**
 Color **Full Color**
 ADValue **4,704**
 PRValue **14,112**



Rebat cukai tanah UUM, Pas Kedah tunggu PTG

ALOR SETAR 27 April - Kerajaan Pas Kedah belum membuat sebarang keputusan berhubung rayuan kali keenam Universiti Utara Malaysia (UUM) yang memohon menyambung semula pemberian rebat cukai tanah di kampus berkenaan.

Menteri Besar Kedah, Datuk Seri Azizan Abdul Razak berkata, pihaknya telah menyerahkan perkara tersebut kepada Pejabat Pengarah Tanah dan Galian (PTG) Kedah termasuk mengadakan kajian berhubung permohonan tersebut.

"Pejabat saya sudah menerima surat permohonan itu minggu lepas namun kita belum membuat apa-apa keputusan lagi.

"Ini kerana perkara tersebut perlu dirujuk kepada PTG terlebih dahulu untuk membuat kajian dan penilaian seterusnya menentukan adakah wajar permohonan rebat cukai tanah itu disambung atau tidak," katanya kepada pemberita selepas mempengerusikan mesyuarat Exco di sini hari ini.

Menurut Azizan, rayuan berkenaan harus diteliti memandangkan UUM memohon agar diberikan rebat cukai tanah untuk tempoh lima tahun.

"Kali ini mereka minta lima tahun bukan dua tahun iaitu lebih panjang, kira minta nasi tambah lebih banyak daripada nasi asal.

"Tengoklah macam mana nanti bila PTG sudah buat kajian kita akan bawa ke mesyuarat Exco dan putuskan," katanya.

Kerajaan Pas Kedah sebelum ini membuat kenyataan akan menimbang untuk mengurangkan cukai tanah UUM yang kini berjumlah RM1.74 juta setahun jika universiti itu memohon agar rebat cukai berkenaan diteruskan.

Sehubungan itu, UUM menghantar rayuan permohonannya buat kali keenam pada 19 April setelah lima rayuannya sebelum ini ditolak.

UUM sebelum ini pernah membuat lima kali rayuan berhubung lanjutan rebat itu masing-masing sebanyak dua kali pada tahun 2009 dan tiga kali pada 2010, namun rayuan tersebut tidak dilayan.

Permohonan itu meminta kerajaan negeri mempertimbangkan agar cukai tanah RM100,000 setahun yang berakhir pada 2008 dilanjutkan lagi.

Sementara itu, Pengarah PTG Kedah, Datuk Mohd. Nor Rafie yang dihubungi memberitahu, pihaknya dalam proses menilai dan meneliti permohonan tersebut secara terperinci sebelum memberi sebarang pandangan wajar kepada kerajaan negeri.

"Kita akan nilai dan teliti perkara ini dengan baik sebelum dikemukakan kepada kerajaan negeri," katanya.

Lima kali kemuka rayuan kepada kerajaan Kedah agar cukai tanah dikurangkan

UUM kecewa rayuan tak dilayan

Oleh SAHBULAH DARWI
 utusan@kedah.gov.my

ALOR SETAR 19 April - Universiti Utara Malaysia (UUM) sudah lima kali mengemukakan rayuan supaya cukai tanah universiti itu dikurangkan selepas tempoh rebat tamat, dalam tempoh dua tahun lepas, namun tidak pernah dilayan oleh Kerajaan Pas Kedah.

Nah Canselor UUM, Prof. Datuk Dr. Mohamed Mustafa Ishak berkata, rayuan itu dikemukakan dua kali pada 2009 dan tiga kali pada tahun lepas.

"UUM telah merayu melalui surat yang dihantar kepada Pengarah Tanah dan Galian Kedah pada 29 April

2009 dan sekali lagi rayuan dihantar terus kepada Menteri Besar Kedah pada 10 Jun 2009, tetapi dukacita rayuan tersebut tidak dilayan.

"UUM sekali lagi mengemukakan rayuan kepada Menteri Besar Kedah pada 25 Julai 2010 dan juga kepada Pentadbir Tanah Kubang Pasu pada 19 September 2010 dan 22 Disember 2010, namun rayuan UUM masih tidak dilayan," katanya.

Beliau mengulas mengenai



MOHAMED MUSTAFA ISHAK

Menteri Besar, Datuk Seri Azizan Abdul Razak hari ini bahawa kerajaan negeri bersedia menimbang permohonan untuk mengurangkan cukai tanah UUM yang bernilai RM1.74 juta setahun jika universiti itu sekali lagi memohon agar rebat cukai itu diteruskan.

Azizan berkata, kerajaan negeri juga memberi kelangan kepada UUM untuk membayar cukai itu secara ansuran agar ia tidak membina

universiti itu.

Mohamed Mustafa berkata, beliau sendiri pernah bertemu dengan Azizan di pejabatnya pada 25 Julai 2010 untuk merayu supaya kerajaan negeri memberi pertimbangan itu, namun masih gagal.

"UUM terpaksa mengeluarkan peruntukan besar bagi membayar cukai tanah apabila kerajaan negeri sekarang tidak mempertimbangkan permohonan rayuan mengurangkan cukai tanah itu," jelasnya.

Menurutnya, UUM hanya membayar RM100,000 di bawah kerajaan negeri sebelum ini bermula 2006 hingga 2008, tetapi mulai 2009 universiti itu terpaksa men-

bayaran cukai tanah.

Katanya, UUM bukan sebuah agensi yang mementingkan keuntungan dan ia juga memperuntukkan bajet yang besar daripada peruntukan Kerajaan Pas, melalui Kementerian Pengajian Tinggi untuk menampung keperluan pengajian tinggi negara.

"Perbezaan ini sudah tentu memberi limpahan ekonomi kepada Kedah. Sepatutnya Kerajaan Pas Kedah menghargai usaha ini dan membantu mengurangkan bebanan yang ditanggung UUM. Pengurangan cukai tanah ini disalurkan kepada UUM untuk mendedahkan de-

KERATAN akhbar Utusan Malaysia pada 20 April lalu.